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Městská část Praha – Ďáblice 

ZÁPIS 

z 9. zasedání zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice  
konaného dne 16. 12. 2015 od 18:15 hod. a jeho 

pokra čování dne 21. 12. 2015 od 18.22 hod. 
v ZŠ U Parkánu 17, Praha 8- Ďáblice 

 
 
Přítomni: Mgr. Markéta Bouzková, Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Mgr. Simona 
Dvořáková, Ing. Tomáš Kužma (příchod 16. 12. 2015 v 18:30 hod.), Martin Lonek, Ing. 
Pavel Niebauer, Ing. Miloš Růžička, Ing. Mgr. Aleš Sládek, Mgr. Michal Soukup, Markéta 
Stránská, RNDr. Čestmír Štuka Ph.D., MBA, Mgr. Barbara Tranová, Ing. Mgr. Martin 
Tumpach, Ing. Jiří Zajíček 
 
Omluveni:  
 
 
Hosté: tajemník Úřadu MČ Praha – Ďáblice RNDr. Ing. Michal Traurig, vedoucí FiO 
Miroslava Koubová, rozpočtářka Ing. Kateřina Teplá  
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer, Tatjana Dohnalová 
 
 
Starosta Ing. Růžička přivítal všechny přítomné a zahájil 9. veřejné zasedání zastupitelstva 
MČ Praha – Ďáblice v 18:15 hod. Poté omluvil pozdější příchod pana Ing. Tomáše Kužmy z  
pracovních důvodů.  Dále konstatoval, že je přítomno 14 zastupitelů, a zastupitelstvo je 
tudíž usnášeníschopné. 
 
Starosta Ing. Růžička navrhl zařadit do programu jednání ZMČ tři nové body, jako bod č. 8 
„Akceptace podpory ze SFŽP“, jako bod č.11 „Rozpočtové opatření č. 9 k rozpočtu MČ 
Praha – Ďáblice na rok 2015“ a jako bod č. 12 „Rozpočtové opatření č. 10 k rozpočtu MČ 
Praha – Ďáblice na rok 2015“ jakož i schválení upraveného programu, který byl o tyto body 
doplněn. Zastupitelé souhlasili s doplněním i s hlasováním o programu jako celku. 
 
 
Program 9. zasedání ZM Č: 
 

1) Kontrola zápisu z 8. veřejného zasedání ZMČ 
2) Volný mikrofon 
3) Poskytnutí účelové dotace Jednotce sboru dobrovolných hasičů (starosta) 
4) Poskytnutí účelové dotace SK Ďáblice z.s. (starosta) 
5) Dostavba a stavební úpravy ZŠ (starosta)  
6) Zveřejňování podkladů na webových stránkách MČ (zástupce starosty) 
7) a)  Zpráva o činnosti finančního výboru (RNDr. Štuka) 

b)  Zpráva o činnosti kontrolního výboru (Ing. Zajíček) 
c)  Zpráva o činnosti výboru pro kontrolu skládky v k.ú. Ďáblice (Ing. Dvořák) 

8) Akceptace podpory ze SFŽP 
9) Rozpočtové opatření č. 7 k rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 (RNDr. Štuka) 
10) Rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 (RNDr. Štuka) 
11) Rozpočtové opatření č. 9 k rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
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12) Rozpočtové opatření č. 10 k rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
13) Příspěvek na svoz komunálního odpadu za rok 2015 (RNDr. Štuka) 
14) Dary občanům za přispění k rozvoji obce za rok 2015 (starosta) 
15) a)  Schválení rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2016 (RNDr. Štuka)  

b) Schválení rozpočtu VHČ MČ Praha – Ďáblice na rok 2016 (RNDr. Štuka) 
16) Informace starosty a zastupitelů 
17) Diskuze 

 
Program 9. zasedání ZM Č byl schválen v po čtu hlas ů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš Omluven Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
1. Kontrola zápisu z 8. ve řejného zasedání ZM Č: 
K zápisu z 8. veřejného zasedání ZMČ byly vzneseny připomínky ohledně nepřesností v 
textu. Pan starosta nechal o každé změně v textu hlasovat zvlášť.  
V průběhu projednávání se dostavil Ing. Tomáš Kužma.  
 
Připomínka paní Dohnalové: úprava textu v druhém proloženém odstavci na první straně 
– Místo „o doplnění programu“ uvést „…Zastupitelé souhlasili s doplněním i hlasováním o 
programu jako celku“. ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu 
hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Připomínka paní Dohnalové: bod č. 9 a) změna a doplnění textu: v rámci stavby 
komunikace a osvětlení Na Blatech do vlastnictví HMP. 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
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Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Připomínka paní Dohnalové: přeformulování textu v bodě č. 9. b) Pořízení celom ěstsky 
významné zm ěny : „Pan starosta, který je členem Výboru pro územní rozvoj a územní plán 
ZHMP, informoval, že změna ÚP z orné půdy na čistě obytnou plochu v prostoru pod 
hvězdárnou, č. podnětu 676 žadatelé Ing. Tomáš Formánek, Ph.D., Mgr. Vlastimil Heger,  
Ing. Miroslav Hejný a Ing. Klára Landová, nebyla dne 16. 9. 2015 výborem doporučena 
k dalšímu projednávání. Dále konstatoval, že se ani nedostala na pořad jednání Rady 
HMP.“ ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří 0 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Připomínka paní Dohnalové: úprava textu v bodě č. 9. c) vypustit „kde je členem“ a název 
celoměstské změnit na celoměstsky významné změny 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 10, proti – 0, zdržel se - 5 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš 0 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  0 Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš 0 Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří 0 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Ing. Zajíček vznesl připomínku, že připomínky k zápisu by měly řešit obsahové změny, 
nikoliv kosmetické úpravy, a vyzval zastupitele, aby se věnovali vlastnímu jednání 
zastupitelstva. K připomínce se připojil Ing. Niebauer s tím, že by bylo v opačném případě 
vhodné mít zápis co nejstručnější. 
 
Paní Tranová vznesla připomínku k obsahu textu  a paní Dohnalová k jeho písemné úpravě 
v bodě č. 9. d)Plán odpadového hospodá řství . Ze zápisu vyplývalo, že v aktualizaci plánu 
odpadového hospodářství je obsaženo další prodloužení skládky. Starosta potvrdil, že plán 
s tím nepočítá. Navrhl původní text v zápise přeformulovat takto: Pan starosta informoval 
přítomné o jednání výboru životního prostředí, infrastruktury a technické vybavenosti ZHMP, 
jehož je členem, ze dne 13. 10. 2015, na kterém byla projednaná aktualizace Plánu 
odpadového hospodářství HMP. Klíčový význam tohoto dokumentu pro Ďáblice je pro 
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posuzování prodlužování nebo neprodlužování skládkování. O úpravě textu nebylo 
hlasováno. 
 
Připomínka paní Dohnalové: úprava textu v bodě č. 9. f) Schválení zm ěny v ÚP HMP: 
Pan starosta informoval přítomné, že na jednání ZHMP, které se uskuteční 5. 11. 2015, je 
navržena ke schválení Z 1915/07 výstavba RD a viladomů v lokalitě Spoje. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 11, proti – 0, zdržel se - 4 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš 0 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel 0 Ing. Zajíček Jiří 0 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Připomínka paní Tranové k bodu  č. 9. g) vyplývá, že nákladní auta už přes Parkán 
nejezdí a navrhuje text doplnit : Pan starosta informoval přítomné o stížnosti, která byla 
podána na minulém jednání ZMČ, a konstatoval, že situace byla vyřešena a bylo zajištěno, 
aby nákladní automobily již ve zvýšené mí ře tímto místem neprojížd ěly . 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 2 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš 0 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří 0 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Zápis z 8. ve řejného zasedání ZM Č byl s p řijatými p řipomínkami schválen v po čtu 
hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
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Paní Dohnalová konstatovala, že jí na zápisech ze zasedání  ZMČ velmi záleží, neboť se 
jedná o doklad zveřejňovaný i na webových stránkách obce. Aby nebyla pouze v pozici 
kritika, navrhla, že by pomohla jako další ověřovatel zápisů s jejich kontrolou. 
 
Volba dalšího (t řetího) ov ěřovatele zápis ů 
ZMČ po projednání při jalo usnesení č. 70/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 12, proti – 0, zdržel se - 3 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana 0 Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš 0 Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
jmenuje 
paní Tatjanu Dohnalovou ověřovatelkou zápisu ZMČ.  
 
2. Volný mikrofon 
V rámci volného mikrofonu vystoupila paní Beranová, která předala vánoční přání své 
dcery. 
Dále vystoupila paní Dohnalová a konstatovala, že jí paní Ouředníčková, která se nemohla 
na zasedání dostavit, požádala, aby přečetla její dotazy pro zastupitele.  Jednalo se o tyto 
záležitosti: pořízení a údržba zpomalovacích retardérů v Ďáblicích, výše nájemného za 
pozemek pod dětským hřištěm, vysvětlení záměru postavit nafukovací halu, velká stručnost 
zápisů z jednání Rady MČ 
Ing. Křížek vznesl připomínky k neúnosnému stavu ve škole a apeloval na zastupitele, aby 
následné stavební úpravy byly důkladně promyšleny i z pohledu harmonogramu vyučování 
a s tím spojených dopadů. Pan starosta přislíbil, že stavební dozor druhý den po jednání 
ZMČ zkontroluje bezpečnost ve škole (zvednuté rohy v podlaze). 
Pan Mošnička přítomným vysvětlil, že uvažovaná nafukovací hala na fotbalovém hřišti by 
měla sloužit i pro děti ze školy. Dále dodal, že žádost na grant nebyla podána. 
Paní Stroblová poděkovala všem zastupitelům za větší počet veřejných zasedaní ZMČ 
v tomto roce a požádala, aby tomu v příštím roce bylo podobně. Dále by za Spolek pro 
Ďáblice poprosila paní Markétu Stránskou a pana Ing. Mgr. Martina Tumpacha, zda by 
nemohli častěji vystupovat při jednání ZMČ. Vznesla dotaz, zda by si občan po předešlé 
domluvě mohl vyžádat, aby se veřejného zasedání zúčastnil předseda určitého výboru nebo 
předseda komise. Starosta na výše uvedený dotaz odpověděl, že pokud bude na jednání 
ZMČ bod, který nedokáže zodpovědět, bude osoba, které se bod bude týkat, přítomna 
případně bude dotaz zodpovězen obratem. 
Pan Tumpach konstatoval, že se nebrání žádné komunikaci s občany a kdokoliv bude chtít, 
může ho oslovit. 
Paní Stránská konstatovala, že není typ člověka, který by byl zvyklý veřejně vystupovat 
každý den, a je pro ni bližší veškeré věci projednávat kolektivně. 
Vystoupila paní Soukupová (rodič žáka školy), která konstatovala, že kvůli navýšení počtu 
dětí ve škole musí v tělocvičně cvičit dohromady dvě třídy a z tohoto důvodu by bylo dobré 
tuto situaci řešit. 
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3. Poskytnutí ú čelové dotace Jednotce sboru dobrovolných hasi čů 
(starosta) 
Starosta Ing. Růžička předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace. 
V rámci diskuze zastupitelů vystoupila paní Mgr. Bouzková s dotazem zda JSDH má právní 
subjektivitu. Starosta hasičů pan Filip Mareš vysvětlil, jaké jsou rozdíly mezi Sborem 
dobrovolných hasičů a Jednotkou sboru dobrovolných hasičů. 
Pan Ing. Zajíček navrhl poskytnout dotaci SDH s tím, že bude určena na provoz Jednotky 
SDH Ďáblice, kterou zastupuje velitel Pavel Krejčí. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo usnesení č. 71/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
poskytnutí účelové dotace Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska SDH Ďáblice pro 
činnost tohoto sdružení, která bude využita na provoz Jednotky požární ochrany, Jednotka 
SDH Ďáblice v celkové výši 402.000,- Kč, a to na úhradu provozních nákladů v roce 2016. 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy o poskytnutí neinvestiční účelové dotace. 
 
4. Poskytnutí ú čelové dotace SK Ďáblice z.s. (starosta) 
Starosta Ing. Růžička předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace SK Ďáblice z.s., která bude využita na úhradu provozních nákladů oddílů fotbalu a 
tenisu v roce 2016. ZMČ na základě těchto informací přijalo usnesení č. 72/15/ZMČ 
v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
poskytnutí účelové dotace SK Ďáblice z.s. ve výši 400.000,- Kč, která bude využita na 
úhradu provozních nákladů oddílů fotbalu a tenisu v roce 2016. 
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II. pověřuje 
starostu podpisem Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční účelové dotace, která je 
přílohou tohoto usnesení. 
 
 
5. Dostavba a stavební úpravy ZŠ (starosta) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a konstatoval, že vybraná firma zahájila přípravu 
podkladů k výběrovému řízení. Dále ke schválení předložil návrh usnesení v upravené 
formě, kde bod č. II. pov ěřuje..... , byl vyškrtnut. 
V rámci diskuze vystoupil pan Ing. Rexa a konstatoval, že mu chybí položkový rozpočet 
celé akce. Ing. Dvořák se ujal slova a konstatoval, že pan architekt Škarda odevzdá do    
23. 12. 2015 projekt pro zhotovitele i s položkovým rozpočtem. 
Ing. Krížek vznesl dotazy k požadovaným činnostem administrátora výběrového řízení a 
dotázal se, jakým způsobem bude projekt realizován. Ing. Dvořák konstatoval, že dnes 
proběhla diskuze s projektantem. 
Předseda SK Ďáblice z.s. pan Michal Mošnička sdělil přítomným, že ze své zkušenosti při 
zateplování šaten velmi chválí Ing. Dytrycha, který vykonával činnosti stavebního dozoru. 
Pan starosta navrhl 13. ledna 2016, jako termín dalšího zasedání ZMČ, které by schválilo 
veřejnou zakázku na dostavbu a stavební úpravy ZŠ, a dotázal se přítomných zastupitelů, 
zda se v uvedeném termínu mohou zúčastnit. 
ZMČ na základě těchto informací přijalo usnesení č. 73/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
záměr projektu „Dostavba a stavební úpravy ZŠ Praha – Ďáblice“ 
 
 
6. Zve řejňování podklad ů na webových stránkách M Č (zástupce starosty) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo panu M. Lonekovi, zástupci starosty, 
který konstatoval, že nové webové stránky jsou již zprovozněny a vysvětlil přítomným 
metodiku zveřejňování, kterou měl zpracovat ve spolupráci s tajemníkem úřadu. 
V rámci diskuze vystoupil pan tajemník a požádal pana zástupce, aby bylo z jeho 
navržených připomínek zřejmé, že se s některými navrženými kroky neztotožňuje. 
Pan Ing. Zajíček konstatoval, že se nebrání zveřejňování podkladů a požádal o upřesnění 
bodu V. Smlouvy. 
Pan Ing. Niebauer požádal pana tajemníka, aby upřesnil, s jakými body se neztotožňuje. 
Pan tajemník konstatoval, že nesouhlasí s uveřejňováním pracovních smluv, jelikož je to 
v rozporu se zákonem. Dále upozornil, že uveřejňovat dokumenty bez anonymizace, stejně 
jako požadovat souhlas s uveřejněním osobních údajů, s tím, že v opačném případě by 
městská část smlouvu nepodepsala, je v rozporu s několika právními stanovisky Úřadu pro 
ochranu osobních údajů. 
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Paní Mgr. Bouzková vystoupila na téma registr smluv a dále se dotázala pana tajemníka, 
jak časově náročné bude vkládání anonymizovaných dokumentů. Pan tajemník konstatoval, 
že tuto práci dělá doposud a nemělo by to pro něj být časově více náročné. 
Pan Ing. Tumpach přítomným sdělil, že se mu nelíbí, že by se měla zveřejňovat rodná čísla 
a případně zdravotní stav občana. 
Pan starosta vznesl protinávrh usnesení – ZMČ po projednání 
I. schvaluje záměr zpracovat metodiku zveřejňování podkladů webových stránek   
II. ukládá úkol dopracovat dle připomínek a diskuze na tomto ZMČ. Tento materiál předložit 
k projednání na příštím jednání ZMČ. 
RNDr. Štuka požádal pana tajemníka, zda by nemohl zjistit realizaci záměrů u pana 
tajemníka v Černošicích. 
Mgr. Soukup se připojil k návrhu pana starosty a navrhl nechat hlasovat o zveřejňování 
podkladů na webových stránkách po prodiskutování a prověření proveditelnosti. Pan 
starosta svůj protinávrh stáhl a nechal hlasovat o protinávrhu pana Mgr. Soukupa. 
ZMČ po diskuzi hlasovalo o předloženém protinávrhu  
pana Mgr. Soukupa a přijalo usnesení č. 74/15/ZMČ v počtu hlasů: 
 
pro – 11, proti – 0, zdržel se - 4 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana 0 Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin 0 Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel 0 Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
se záměrem rozšíření rozsahu zveřejňovaných dokumentů  
II. pověřuje 
Zástupce starosty a RMČ k dopracování a ověření proveditelnosti metodického pokynu, 
který je přílohou tohoto usnesení 
 
 
7. a) Zpráva o činnosti finan čního výboru (RNDr. Štuka) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo předsedům výborů, kteří přítomné 
seznámili s předloženými body.  
ZMČ na základě těchto informací přijalo usnesení č. 75/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
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v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
zprávu o činnosti finančního výboru za poslední rok bez výhrad 
 
7. b) Zpráva o činnosti kontrolního výboru (Ing. Zají ček) 
ZMČ na základě poskytnutých informací přijalo usnesení č. 76/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
zprávu o činnosti kontrolního výboru za poslední rok bez výhrad 
 
7. c)  Zpráva o činnosti výboru pro kontrolu skládky v k.ú. Ďáblice (Ing. Dvo řák) 
ZMČ na základě předložené zprávy přijalo usnesení č. 77/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
zprávu o činnosti výboru pro kontrolu skládky v k.ú. Ďáblice za poslední rok bez výhrad 
 
8) Akceptace podpory ze SFŽP 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který informoval, že 
Státní fond životního prostředí zaslal prostředky na proplacení listopadových faktur na 
zateplení, výměnu oken u SK Ďáblice a na zateplení, výměnu oken u ZŠ. Dále sdělil, že 
Státní fond životního prostředí tyto prostředky nezasílá přímo, ale přes Magistrát hl. m. 
Prahy, který následně po schválení radou HMP tyto peníze zašle na účet MČ. 
ZMČ na základě těchto informací př i jalo usnesení č. 78/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
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Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. bere na v ědomí 
důvodovou zprávu k akceptaci přijaté podpory na základě „Smlouvy č. 15249063“ o 
poskytnutí podpory ze SFŽP ČR v rámci OPŽP k projektu „Zateplení, výměna oken 
šaten SK Ďáblice“ a „Smlouvy č. 14192893“ o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR v rámci 
OPŽP k projektu „MČ Praha - Ďáblice – Zateplení a výměna oken ZŠ U Parkánu 17“ 
mezi Státním fondem životního prostředí ČR a Městskou částí Praha – Ďáblice 
II. schvaluje 
přijetí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci Operačního programu 
Životní prostředí k projektu „Zateplení, výměna oken šaten SK Ďáblice“ a k projektu 
„MČ Praha - Ďáblice – Zateplení a výměna oken ZŠ U Parkánu 17“, na základě avíz 
ze Státního fondu životního prostředí, které nejsou součástí tohoto usnesení a podle 
textu uvedeného v „Důvodové zprávě“, která není součástí tohoto usnesení 
III. ukládá 
Radě Městské části Praha – Ďáblice přijmout podporu ze Státního fondu životního 
prostředí zaslanou Městské části Praha - Ďáblice prostřednictvím MHMP na základě 
avíz zaslaných Státním fondem životního prostředí, která nejsou součástí tohoto 
usnesení, a schválit rozpočtové opatření týkající se přijetí této podpory. 
 
9. Rozpo čtové opat ření č. 7 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
(RNDr. Štuka) 
Předseda FV RNDr. Štuka přednesl tento bod a ZMČ na základě uvedených informací 
př i jalo usnesení č. 79/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
radou městské části schválené rozpočtové opatření č. 7 k rozpočtu MČ na rok 2015, které 
je přílohou tohoto usnesení. 
 
 
10. Rozpo čtové opat ření č. 8 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
(RNDr. Štuka) 
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Předseda FV RNDr. Štuka přednesl tento bod a ZMČ na základě uvedených informací 
př i jalo usnesení č. 80/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
radou městské části schválené rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu MČ na rok 2015, které 
je přílohou tohoto usnesení. 
 
11)Rozpo čtové opat ření č. 9 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a ZMČ na základě těchto informací př i jalo 
usnesení č. 81/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
radou městské části schválené rozpočtové opatření č. 9 k rozpočtu MČ na rok 2015, 
které je přílohou tohoto usnesení. 
 
 
12)Rozpo čtové opat ření č. 10 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo vedoucí Finančního odboru paní 
Koubové, která přítomné seznámila s předloženou důvodovou zprávou k rozpočtovému 
opatření č. 10. 
ZMČ na základě těchto informací př i jalo usnesení č. 82/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 



 12 

Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
schvaluje 
návrh rozpočtového opatření č. 10 k rozpočtu MČ na rok 2015, které je přílohou tohoto 
usnesení 
 
 
13)Přísp ěvek na svoz komunálního odpadu za rok 2015 (RNDr. Š tuka) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo panu RNDr. Štukovi, který přítomné 
seznámil se způsobem úhrady příspěvku k poplatkům za komunální odpad v druhém 
pololetí roku 2015. 
ZMČ na základě těchto informací př i jalo usnesení č. 83/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 15, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
úhradu příspěvku ve výši poplatkové povinnosti na 2. pololetí 2015 bezhotovostním 
převodem z rozpočtu MČ přímo správci poplatku dle seznamu odsouhlaseného správcem 
poplatku (MHMP), a to v souladu s usnesením č. 44/11/ZMČ 
 
 
14)Dary ob čanům za p řisp ění k rozvoji obce za rok 2015 (starosta) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a konstatoval, že navržené dary byly prodiskutovány 
s předsedy komisí a výborů. 
V rámci diskuze zastupitelé konstatovali nevyváženost poskytnutých částek osobám, které 
jsou uvedeny v příloze. Navrhovali do seznamu zařadit další osoby a zvýšit částky u 
některých osob a doplnit i zastupitele, kteří jsou členy redakční rady Ďáblického zpravodaje 
s odůvodněním, že tato činnost nesouvisí s jejich činností zastupitele. 
Pan starosta konstatoval, že rada MČ ještě zohlední navrhované připomínky zastupitelů. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 84/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 2 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona 0 RNDr. Štuka Čestmír 0 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
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Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
radou MČ schválené dary občanům za přispění k rozvoji obce za rok 2015 
 
 
15. a) Schválení rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2016 (RNDr. Štuka) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo panu RNDr. Štukovi, který jménem 
finančního výboru a rady MČ Praha – Ďáblice předložil přítomným návrh rozpočtu pro 2016 
pro hlavní činnost. Celkové příjmy pro rok 2016 jsou navrženy ve výši 35 004 300,- Kč. 
 
Starosta ve 23:55 hod. přerušil jednání 9. zasedání ZMČ a sdělil přítomným, že jednání 
bude pokračovat v pondělí 21. prosince od 18:00 hod. v ZŠ. 
 
 
 
Pan starosta Ing. Miloš Růžička zahájil 21. 12. 2015 v 18:22 hodin pokračování 
v přerušeném jednání 9. Zasedání ZMČ. Oznámil, že se z jednání omluvil pan Ing. Zajíček, 
paní Mgr. Tranová, pan Mgr. Soukup se omluvil s tím, že se dostaví později. Pan starosta 
zkonstatoval, že zastupitelstvo v počtu 12 zastupitelů je usnášeníschopné. Dále přítomným 
sdělil, že zastupitelé hl. m. Prahy dne 17. 12. 2015 schválili rozpočet HMP, ve kterém došlo 
k významnému posílení finančních prostředků pro jednotlivé městské části. Prostředky byly 
navýšeny celkem o půl miliardy korun. 
 
(V průběhu projednávání bodu se dostavil pan zastupitel Mgr. Soukup a omluvil se za 
pozdní příchod z pracovních důvodů.) 
 
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 85/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
rozpočet MČ Praha – Ďáblice na rok 2016, který je přílohou tohoto usnesení. 
II. ukládá vedoucí finan čního odboru 
trvale sledovat čerpání finančních prostředků v souladu se schváleným rozpočtem MČ 
Praha – Ďáblice na rok 2016. 
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15. b) Schválení rozpo čtu VHČ MČ Praha – Ďáblice na rok 2016 (RNDr. Štuka) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a ZMČ po projednání př i jalo usnesení  
č. 86/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
schvaluje 
rozpočet VHČ na rok 2016, který je přílohou č. 1 tohoto usnesení. 
 
 
16. Informace starosty a zastupitel ů 
a) Akustické m ěření 
Pan starosta informoval přítomné, že proběhla dvě akustická měření ve veřejném prostoru, 
a to v Ďáblické a Chřibské ulici (měření hlukové zátěže z Cínovecké ulice). 
 
b) Pivní sety a stany 
Pan starosta informoval přítomné, že v rámci poskytnutých finančních prostředků na akci 
„Zažít ďáblice jinak“ byl zakoupen 7x pivní set (lavice + stůl) a 2x party stan. 
 
Pan Mgr. Soukup požádal, aby protokol z akustického měření byl zveřejněn na webových 
stránkách. 
 
Pan Ing. Kužma vznesl dotaz k novým radarům v ulici Ďáblická. 
 
Pan Ing. Mgr. Sládek informoval přítomné, že na hřišti byla ukončena akce „Zateplení šaten 
SK Ďáblice“. 
 
Paní Mgr. Dvořáková všechny přítomné pozvala na akci Ďáblický masopust, který se bude 
konat dne 6. února 2016. Dále uvedla, že v roce 2016 se neuskuteční ples. 
 
Pan Ing. Niebauer vznesl dotaz ke komunikaci v ul. U Červeného mlýnku, kde stále není 
překop komunikace  uveden do původního stavu. Pan zástupce starosty Lonek se ujal slova 
a konstatoval, že byla již odeslána výzva k nápravě s termínem uvedení do původního 
stavu do 23. 12. 2015. 
 
17. Diskuze: 
V rámci diskuze občanů vystoupila paní Stroblová s požadavkem, aby informace o 
problému s hlukovou zátěží v Ďáblicích vč. výsledků provedeného měření objevila v 
Ďáblickém zpravodaji. 
Pan Ing. Rexa sdělil přítomným, že v KVI řešili protokol o měření hluku v Ďáblicích a uvedl, 
že Březiněves si měření hluku objednala u TSK se zcela jinými výsledky. Dále vystoupil na 
téma zveřejňování podkladů na web. 
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Paní Ouředníčková se dotázala starosty ohledně přehledu pozemků v k.ú. Ďáblice, které 
mají být vydány v rámci církevních restitucí Řádu maltézských rytířů. Dále sdělila 
přítomným, že na listopadovém zasedání hl. m. Prahy byla schválena úprava tržního řádu, 
která se týká celé Prahy a od dubna roku 2016 bude platit úplný zákaz podomního prodeje. 
Požádala pana tajemníka, zda by o tom mohl informovat v Ďáblickém zpravodaji. 
Paní Dohnalová poděkovala všem zastupitelům za spolupráci v tomto roce a sdělila, že 
komise ŽP brigádně dala vánoční dárek ďáblickým občanům v podobě štěpkou vysypané 
cesty kolem díry po VŠUP  směrem ke hřbitovu. 
Na závěr i pan starosta Ing. Růžička poděkoval všem za spolupráci v tomto roce a popřál 
hodně zdraví v příštím roce.  
V 19:20 hod. ukončil 9. veřejné zasedání zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice. 
 
 
 
 
 
Konec zasedání: 21. 12. 2015v19:20 hod. 
Zapsal: Jana Prejzová 
Za ověřovatele: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer, Taťjana Dohnalová 
V Praze dne: 24. 12. 2015 


